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با حضور چهره های سرشناس برگزار می شود

کارگاه سه روزه نمایش آیینی و تعزیه در مازندران.
  ساری- رییسی به گزارش روابط عمومی حوزه هنری مازندران، دفتر تعزیه ی واحد 
هنرهای نمایشی این مرکز طی روزهای دوشنبه، سه شنبه و چهارشنبه هفته جاری ) ۱۹ 
الی ۲۱ مهر( از ساعت ۱۰ الی ۱۲ کارگاه تخصصی و آموزشی با موضوع تعزیه و نمایشهای 

آیینی برگزار خواهد کرد.
یاسر محمودی برنتی مسئول واحد هنرهای نمایشی حوزه هنری مازندران در این باره گفت: این 
کارگاههای آموزشی که به صورت حضوری و با رعایت موازین بهداشتی صورت میگیرد به بحث 
درباره تعزیه از منظر تاریخی و چیستی آن خواهد پرداخت. وی با ذکر این نکته که کارگاه فوق 
با هدف بالابردن سطح آگاهی و توانمندی جوانان و نوجوانان علاقمند در سالن آمفی تئاتر حوزه 
هنری مازندران شکل میگیرد افزود: دکتر قطب الدین صادقی از چهره های سرشناس هنرهای 
نمایشی، هوشنگ جاوید پژوهشگر فعال عرصه فرهنگ و بوم و سید محسن مصطفی زاده دیگر 
شخصیت نامدار کشور در این نشست ها به شکل جداگانه به انتقال تجربیات خود خواهند پرداخت.  
شایان ذکر است که نشستهای یاد شده از برنامه های دوازدهمین سوگواره تعزیه مازندران خواهد 
بود که با همکاری حوزه هنری مازندران و اداره کل فرهنگ و ارشللاد اسلللامی استان شکل می 

گیرد.

اختصاص ۵۹ میلیارد تومان به حوزه آب روستایی جوانرود
مدیرعامل ش�رکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه، از آبرسانی به ۲۲ روستای بخش 

های مرکزی و کلاشی شهرستان جوانرود خبر داد.
 علی رضا کاکاوند از آغاز جهش در حوزه آب وفاضلاب شهرستان جوانرود خبر داد و اظهار داشت: 
در سال جاری ۵۹ میلیارد تومان اعتبار در حوزه آب روستایی شهرستان جوانرود مصوب شده که 
در صورت تخصیص این اعتبار پروژه های روستایی در دست اقدام با سرعت بیشتری اجرا خواهند 
شد. وی افزود: آبرسانی به روستاهای بخش های مرکزی و کلاشی شهرستان جوانرود که شامل ۲۲ 
روستا است در دستور کار شرکت آب و فاضلاب استان قرار گرفته که در حال حاضر برخی از این 
پروژه ها در حال اجرا و برخی دیگر نیز در مرحله مناقصه و تعیین پیمانکار قرار دارند. مدیرعامل 
شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه با اشاره به پروژه تصفیه خانه فاضلاب شهر جوانرود، تصریح 
کرد: این پروژه یکی از پروژه های نیمه تمام شهرستان جوانرود است که به احتمال زیادی تا پنج 
ماه آینده به بهره برداری خواهد رسید. همچنین از معدود پروژه هایی که با مشارکت مردم در حال 
اجرا است شبکه جمع  آوری فاضلاب روستای زلان است که به گفته کاکاوند، شرکت آبفا استان 

نیز به اجرای این پروژه کمک خواهد کرد.

مدیرکل استاندارد گلستان:

۷ پروانه حد مجاز آلاینده محصولات کشاورزی در 
گلستان صادر شد

مدیرکل استاندارد گلستان از صدور هفت پروانه حد مجاز آلاینده در محصولات کشاورزی استان 
در ۶ ماه اول سال ۱۴۰۰ خبرداد رضا دهدشتی زاده اظهار کرد: صدور پروانه های نشان حد مجاز 
آلاینده ها در راسللتای کاهش استفاده از سللموم و آلاینده های مورد مصرف در تولید محصولات 
کشللاورزی به میزان استاندارد اسللت که این مهم افزایش کیفیت و سلامت محصولات تولیدی 
کشللاورزی و حفاظت از آب و خاک را به همراه دارد.وی گفت: آلو، خیار، گوجه فرنگی، سللیب 
زمینی، هلو و نخود محصولاتی بوده اند که برای آنها پروانه کاربرد نشان حدمجاز آلاینده ها صادر 
شده است.دهدشتی زاده افزود: پس از درخواست تولیدکنندگان متقاضی برای دریافت پروانه یاد 
شده، کارشناسان کنترل کیفیت و شرکت های بازرسی تأیید صلاحیت شده به شکل دوره ای از 
مزارع و باغات بازدید و اقدام به نمونه برداری محصول می کنند و در صورت انطباق در آزمون های 
باقیمانده سموم، مایکوتوکسین، فلزات سنگین و نیترات، به محصول مربوطه پروانه کاربرد نشان 
حد مجاز آلاینده ها ارائه می شللود.وی اظهار کرد: فرهنگ استفاده از محصولات کشاورزی دارای 
پروانه کاربرد نشان حد مجاز آلاینده ها باید اشاعه پیدا کند و این موضوع موجب افزایش کیفیت 
محصولات کشاورزی، ارتقای سلامت جامعه و همچنین تولید محصولات صادرات محور خواهد 
شد.دهشتی زاده بیان کرد: اشتیاق به مصرف محصولات کشاورزی سالم، به دلیل نگرانی های روز 
افزون از آلودگی های محصولات و محیط زیست، رو به افزایش است و محصولات تولیدی دارای 

حد مجاز آلاینده ها از بازار صادراتی خوبی هم برخوردار شده است

توسعه پایدار در پالایشگاه اصفهان
 مدیرعامل ش�رکت پالای�ش و پخش فرآورده های نفتی ایران، در بازدید از ش�رکت 
پالایش نفت اصفهان بر لزوم تلاش در جهت س�رعت بخش�ی به تکمیل پروژه های در 
ح�ال اجرای پالایش�گاه اصفهان تاکید و تصریح کرد: انتظار م�ی ر ود تیم راه اندازی با 
عزم�ی  قوی، بیش از پیش در ای�ن زمینه حرکت کنند و به طور حتم حمایت مدیریت 

پالایش و پخش از پروژه ها ادامه خواهد داشت.
 جلیل سللالاری با اشللاره به وظیفه پالایش و پخش در تولید انرژی های مورد نیاز کشور اعم از 
گاز، بنزین، سللوخت مایع و... اظهار کرد: هر مجموعه ای در حوزه کاری خود باید کیفیت خاص 
را لحاظ کند و با اسللتفاده از تمام ظرفیت ها و هم افزایی و حرکت جهادی، کار را پیش ببرد. در 
خصوص پالایشگاه اصفهان نیز لازم است تمام جوانب کار در انجام پروژه ها بررسی شود تا بتوانیم 
با رفع مشکلات احتمالی در کمترین زمان ممکن آنها را به پایان برسانیم.  در این بازدید مدیرعامل 
شرکت پالایش نفت اصفهان گفت: پالایشگاه با هدف رعایت الزامات زیست محیطی و همچنین 
مدیریت مصارف انرژی و صیانت از منابع ملی اقدام به تعریف و اجرای پروژه های زیست محیطی 
در حوزه تولید سللوخت های پاک کرده اسللت. مرتضی ابراهیمی  پیشرفت طرح زیست محیطی 
تصفیه گازوئیل این پالایشگاه را ۹۵ درصد اعلام کرد و گفت: میزان بودجه این طرح که به دست 
متخصصان داخلی از سللال ۱۳۹۳ آغاز شده و در سال ۱۴۰۱ به بهره برداری می رسد، ۳۷ هزار و 
۸۳۰ میلیارد ریال اعتبار ریالی و ۵۴۰ میلیون یورو اعتبار ارزی است. وی با اشاره به اینکه براساس 
مصوبه هیات دولت، گازوئیل تولیدی پالایشللگاه ها باید مطابق با الزامات زیست محیطی یورو ۵ 
باشللد، افزود: در این راسللتا، گوگرد موجود در این محصول به میزان کمتر از PPM ۵۰ خواهد 
رسللید. همچنین با راه اندازی طرح تصفیه گازوئیل، روزانلله ۳۰۰ تن گوگرد از گازوئیل تولیدی 
جداسللازی خواهد شللد. همچنین در جهت رعایت مباحث زیست محیطی، گوگرد جدا شده به 
صورت گرانول شللده، انبارش و تحویل مشتریان می شود. پروژه گوگردزدایی از ته  مانده برج های 
تقطیر )RHU( نیز از طرح هایی بود که مدیرعامل شرکت پالایش نفت اصفهان به آن پرداخت و 
گفت: این پروژه با هدف تصفیه و آماده سازی نفت کوره تولید شده در برج های تقطیر پالایشگاه و 
ارسال آن به واحد RFCC برای تولید فرآورده های نفتی سبک در حال انجام است و پیش بینی 
می شود تا سال ۱۴۰۳ به پایان برسد. هزینه آن نیز ۱۵هزار و ۸۷۷ میلیارد ریال و ۶۸۳ میلیون 
یورو برآورد شده است. ابراهیمی  همچنین افزود: در بخش مدیریت آب، پروژه های با اهمیتی نظیر 
تصفیه پساب شاهین شهر، بازسازی برج های خنک کننده، بازیابی آب های فوق شور و جایگزینی 
کولینگ های هیبریدی به جای برج خنک کننده تعریف شده که تاکنون پروژه بازسازی برج های 

خنک کننده و همچنین تصفیه پساب با موفقیت کامل راه اندازی شده اند.

سرپرست شهرداری کرمانشاه:

 آرامش بصری نیاز اصلی جامعه شهروندی 
در کرمانشاه است

 سرپرست ش�هرداری کرمانشاه در نشس�ت تخصصی کمیته زیباسازی شهرداری 
کرمانش�اه گفت: احس�اس آرامش خاطر و آرامش بصری یکی از اصلی ترین نیازهای 

اساسی جامعه شهروندی در کرمانشاه است.
به گزارش مرکز اطلاع رسانی روابط عمومی شهرداری کرمانشاه، مهندس امیر رحیمی بعد از 
ظهر امروز در نشست تخصصی کمیته زیباسازی شهرداری کرمانشاه اظهار داشت: احساس آرامش 
خاطر نشاط و حس سرزندگی یکی از اصلی ترین نیازهای جامعه شهروندی در کرمانشاه است که 
مجموعه مدیریت شهری به ویژه کمیته زیباسازی باید به آن توجه ویژه داشته باشد. وی با اشاره 
به وجود انبوهی از فضاهای دل مرده و بی روح در شهر، گفت: این مورد تحت تاثیر ناهمگونی های 
موجود به عنوان آلودگی بصری منو مفهومی را به شللهروندان القا نمی کند. سرپرست شهرداری 
کرمانشاه تصریح کرد سیما و منظر شهری تحت تاثیر از اغتشاشات بصری چهره ای نامطلوب را به 
وجود می آورد. مهندس رحیمی خاطرنشان کرد: کارایی و بهبود کیفیت خدمات ارائه شده توسط 
شهرداری، زمانی به جایگاه مطلوب خود می رسد که شهروندان از آن رضایت داشته باشند و ما 
بتوانیم سلامت جسم و روح شهروندان را به خوبی تحت تاثیر زیبایی های محیطی قرار دهیم و 
در این زمینه فرهنگ، ادراک و آگاهی شهروندان را در برنامه ریزی و طراحی شهری و همچنین 

زیباسازی مدنظر قرار دهیم.
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عصرآزادی/ شهرام صادق زاده: 
در نخس�تین جش�نواره پس�ته که در بخش 
ایلخچي شهرس�تان اس�کو برگزار ش�د عنوان 
گردی�د اگر نتوانیم آب و خاک را مدیریت کنیم 
زندگ�ي امکان پذی�ر نخواهد ب�ود و در صورت 
ع�دم مدیریت آب و خاک، آین�دگان نیز دچار 

مشکل مي شوند.
اولین جشللنواره پسللته بللا موضوع تغییللر الگوي 
کشت منطقه و تجلیل از پسته کاران بخش ایلخچي 
اسللکو و با حضور نمایندگان مجلس شوراي اسلامي، 
فرماندار اسکو و معاون بهبود تولیدات گیاهي سازمان 

جهادکشاورزی آذربایجان شرقی برگزار شد.
رئیس مجمع نمایندگان آذربایجان شللرقي در این 
جشللنواره گفت: اصلاح الگوي کشت از پیاز به پسته 
در بخللش ایلخچي بللا زمینه هاي موجللود فرهنگي 
ممکن شده است زیرا مردم این منطقه به علت غناي 

فرهنگي از تحولات عقب نمي مانند.
محمدحسین فرهنگي افزود: بر این اساس ایلخچي 
از بخش هاي مهاجرپذیر استان است و مردم منطقه 
زمینه براي زندگي و سازگاري مهاجران را فراهم مي 
کنند. وي اضافه کرد: بسللتر فراهم شللده براي تغییر 
الگوي کشللت هم به علت وجود همین فرهنگ است 
که بللا واقعیت ها کنللار آمدند و عوایللد آن را مردم 

منطقه مشاهده و لمس مي کنند.
فرهنگی با اشاره به اینکه معرفي و امکان برندسازي 
پسللته ایلخچي وجللود دارد یادآور شللد: زمینه ثبت 
جهاني و تجاري سللازي پسللته ایلخچي بر اسللاس 
قانون نامها و نشللانه ها وجود دارد زیرا قانون نامها و 
نشانه هاي تجاري و قانون طرح هاي صنعتي و علائم 
تجاري ظرفیتهاي حمایتي از این محصول براي برند 

شدن را دارند.
فرماندار شهرستان اسکو نیز گفت: دو اولویت مهم 
کشللور بنا به فرموده مقللام معظم رهبری، فرهنگ و 
مسائل اقتصادي است که به عنوان بزرگترین سرمایه 

هر کشور و مردم آن کشور مي باشد.
بابک رضي منش افزود: بزرگترین ثروت شهرستان 
اسللکو و مردم بخش ایلخچی، داشتن فرهنگ بالا و 

سواد فرهنگي است.
وي اضافه کرد: منابع طبیعي و ثروت هاي خدادادي 

به عنوان دومین ظرفیت مناطق محسللوب مي شوند 
و در واقع ضامن توسللعه کشور نیروي انساني کارآمد 
اسللت. رضی منش با اشاره به اینکه تمام تلاش خود 
را بللراي بارورسللازي ظرفیتهاي شهرسللتان به کار 
بردیم گفت: با بارورسللازي ظرفیتهاي شهرسللتاني و 
بخشللهاي منطقه تلاش کردیم بیکاري حل و فصل 
شللود به خصوص ظرفیت هاي صنعتي، گردشللگري 
و کشللاورزي در شهرسللتان اسللکو و بخش ایلخچي 
بالاسللت بر این اساس امکان اشللتغال در حوزه هاي 

مختلف در این منطقه وجود دارد.
وی با بیان اینکه شللناخت نقللاط ژئوپلیتیکي رمز 
توسعه منطقه است تاکید کرد: ظرفیت هاي فراواني 
در شهرستان اسکو وجود دارد بر این اساس تاکنون ۹ 
دوره جشنواره گل محمدي، جشنواره برداشت کلزا، 
گردو، بادام و پسته را برگزار کرده و در این محصولات 

به عنوان قطب آذربایجان شرقي مطرح هستیم.
فرماندار شهرسللتان اسللکو اظهار کرد: ۵۱ درصد 
محصللول گل محمدي آذربایجان شللرقي و ۶ درصد 

این محصول کشور در شهرستان اسکو تولید و تامین 
مي شود که افزایش سطح کشت و تولید بخشي از کار 
اسللت لذا مهمترین موضوع ایجاد ارزش افزوده است 
که موجب تمرکز و تاکید کارشناسان بوده است. وي 
با اشللاره به اینکه با تولید محصول پسللته در بخش 
ایلخچللي ۱۳ تا ۱۵ میلیللون مترمکعب صرفه جویي 
در آب انجام شللده است گفت: با تغییر الگوي کشت 
در منطقه اکنون مهاجرت معکوس شده و روستاهاي 
اطراف از خشکسللالي نجات یافتند و اکنون ظرفیت 
تولید ارزآورترین محصول کشللاورزي یعني پسته را 
پیدا کردنللد. رضي منش افزود: اکنللون ۵۰۰ هکتار 
از اراضي منطقه پسللته کاري شللده که از این مقدار 
۱۱۷ هکتار بارور شللده است بر این اساس پیشبیني 
شده ۱۶۴ تن پسته برداشت شود که در حال تحقق 
است. وي بیان کرد: در سه تا چهار سال آینده نیز با 
اقدامات انجام شده بیش از ۵۰۰ تن پسته در منطقه 
تولید خواهد شللد که انتظار مللي رود به برند بخش 

ایلخچي تبدیل شود.
به گفته فرماندار شهرستان اسکو، هم اکنون پسته 
تولیللدي در منطقلله ایلخچی از یک هکتللار ۲ برابر 

بیشتر از متوسط کشوری می باشد!
معللاون بهبللود تولیللدات گیاهي سللازمان جهاد 
کشللاورزي آذربایجانشللرقي نیز در این مراسم گفت: 
شرایط اقلیمي که در منطقه ایجاد شده است موجب 
محدودیت آبي شده بر این اساس باید خشکسالي را 

قبول کنیم و با این شرایط کنار بیاییم.
علي رخ افروز افزود: بر این اسللاس، الگوي کشللت 
را در آذربایجللان شللرقی و منطقه ایلخچی اعمال مي 
کنیم به خصوص اینکه باید باغات پسللته به سیسللتم 
هاي آبیاري نوین مجهز شود. وي یادآور شد: یک هزار 
و ۴۰۰ هکتار پسته در آذربایجان شرقي وجود دارد که 
متوسط عملکرد آن ۷۰۰ کیلو در هکتار است که البته 
در باغات شللاخص تللا ۱۴۰۰ و ۱۵۰۰ کیلو هم امکان 
برداشللت وجللود دارد. معاون بهبود تولیللدات گیاهي 
سازمان جهاد کشاورزي استان با توصیه به پسته کاران 
افزود: در انتخاب پیوند و نوع پسته باید دقت کنند و از 
انواع شناخته شده و امتحان پس داده استفاده کنند تا 
پس از ۷ تا ۱۰ سللال که امکان باردهي محصول وجود 

دارد دچار ضرر و زیان نشوند.

س�ازمان  رئي�س  زاده:  ص�ادق  ش�هرام  عص�رآزادی/ 
جهادکش�اورزي آذربايجان شرقي از کس�ب رتبه نخست 
اين اس�تان در س�طح پيش�رفت برنامه هاي ابلاغي طرح 
 توس�عه گلخان�ه ه�ای کش�ور در نيم�ه اول س�ال ۱۴۰۰ 

خبر داد.
عص��رآزادی / س��رویس کش��اورزی: اکبر فتح��ي در گفتگو با 
خبرنگاران گفت: در این مدت از ۳۰۵۲ هکتار برنامه توسعه گلخانه 
ه��ا، ۷۷۵ هکتار انواع گلخانه هاي تج��اري، گلخانه هاي کوچک 
مقياس و س��ازه هاي فني سبک موس��وم به سایبان کشاورزي با 
ميزان تحقق ۲۶ درصد در سطح کشور توسعه یافته است که از این 
ميزان ۳۹۶ هکتار معادل ۵۱ درصد به صورت خود اجرائي و ۳۸۲ 
 هکتار معادل ۴۹ درصد با اس��تفاده از تسهيلات بانکی اجرا شده 

است.
وی افزود: از ۳۹۶ هکتار سطح توسعه گلخانه هاي خود اجرائي 

در کشور ۳۱۷ هکتار معادل ۸۰ درصد به گلخانه هاي تجاری، ۱۴ 
هکتار معادل ۴ درصد به گلخانه هاي کوچک مقياس و ۶۵ هکتار 
معادل ۱۶ درصد به سازه های فني و سبک تعلق دارد. فتحی اضافه 
کرد: از ۳۸۲ هکتار گلخانه که با استفاده از تسهيلات بانکي احداث 
شده است ۳۵۰ هکتار معادل ۹۱.۶۲ درصد به گلخانه هاي تجاري، 
دو هکتار معادل ۰.۵۳ درصد به گلخانه هاي کوچک مقياس و ۳۰ 
 هکتار معادل ۷.۸۵ درصد به س��ازه هاي فني و س��بک اختصاص

یافته است.
رئيس سازمان جهادکشاورزي استان با اشاره به اینکه آذربایجان 
شرقي با توسعه تعداد ۲۳ گلخانه تجاري در سطح ۱۵۹.۰۳ هکتار 
و ۱۰ گلخانه کوچک مقياس در سطح ۶ هزار و ۸۰۰ مترمربع در 
صدر جدول توس��عه گلخانه هاي کشور تا پایان شهریور ماه سال 
جاری قرار گرفته اس��ت تاکيد کرد: این اس��تان بر اس��اس سطح 
پيشرفت برنامه هاي ابلاغي در رده اول و با ۱۳۸.۹ درصد ميزان 

تحقق پيش��رفت برنامه ابلاغي طرح توسعه گلخانه ها در رده دوم 
کشوری قرار دارد.

مراس�م تودیع و معارفه اس�تاندار اصفهان با 
حضور سردار احمد وحیدی وزیر کشور، نماینده 
ولی فقیه و دیگر مس�ئولان لش�کری و استانی 
اصفهان در سالن نگین فولاد مبارکه برگزار شد. 
در این مراس�م عباس رضایی، اس�تاندار سابق 
اصفه�ان تکریم و س�یدرضا مرتضوی به عنوان 

استاندار جدید اصفهان معرفی شدند.
عزم جدی لازمه حل مشکل آب است

آیت الله سللید یوسللف طباطبایی نژاد در مراسللم 
تودیع و معارفه اسللتاندار اصفهان اظهار کرد: عباس 
رضایی در مدت ۳ سللاله خدمت خللود در حد توان 
زحمات زیادی را کشللید و اگر در حوزه آب پیشرفت 
زیادی نداشللتیم علل خاصی داشت که مستلزم یک 

عزم ملی است.
وی افزود: مسئولان باید به درستی تصمیم بگیرند 
و هر استانی سهم خود از آب را داشته باشد. جمعیت 
کنونی اصفهللان با جمعیت زمان شللیخ بهایی قابل 
مقایسه نیست. آن زمان شاید اصفهان ۱۰۰ هزار نفر 
جمعیت داشللته است اما امروز دهها برابر شده است. 
تلاش استانداران قبلی بی ثمر ماند و استاندار جدید 

باید با همدلی همگان این مشکل را حل کند.
امللام جمعه اصفهان بللا اذعان بلله وحدتی که در 
اصفهللان وجللود دارد، گفت: مردم و مسللئولان باید 
دست به دسللت هم بدهند. اصفهان را به عنوان یک 
اسللتان معمولی حسللاب نکنید زیرا در تمام جهات 
سهم یک دهمی دارد. دولت های قبلی به این استان 
توجه لازم را نداشللتند و امیدواریم این دولت بتواند 

مشکلات کشور را حل کند.
کاه�ش نرخ بیکاری اس�تان اصفه�ان به ۵.۷ 

درصد
عباس رضایی، استاندار سابق اصفهان در این مراسم 
با صحبت از اقداماتی که برای توسللعه استان با توجه 
به اسللناد بالا دسللتی انجام داده، گفت: تدوین طرح 
آمایش استان، تدوین حرکت استان به سمت توسعه 
و توجلله به دولللت الکترونیک، کاهش نللرخ بیکاری 
اسللتان به ۵.۷ درصد، شللکل گیری محور نوآوری و 
افزایش ۶۰۰ هکتاری گلخانه ها از جمله خدمات سه 
سللاله اینجانب است.  اسللتاندار سابق اصفهان گفت: 
بهره گیری از فرهیختگان و دوری جسللتن از انسان 
های تهی مغز از وظایف مدیران است. بنده گام هایی 

را برای توسللعه اسللتان با توجه به اسناد بالا دستی 
برداشته ام. تدوین طرح آمایش استان، تدوین حرکت 
اسللتان به سمت توسعه و توجه به دولت الکترونیک، 
کاهش نللرخ بیکاری اسللتان به ۵.۷ درصد، شللکل 
گیری محور نللوآوری، افزایش ۶۰۰ هکتاری گلخانه 
ها، شناسللایی ۱۳ فناوری با قابلیللت صادراتی، تهیه 
سللند اقتصاد مقاومتی، پرداخت تسللهیلات به تولید 
کنندگان، استفاده از پسللاب برای تامین آب صنایع 
که ۵۵ میلیللون متر مکعب اسللت از جمله خدمات 
سه ساله اینجانب است. رضایی گفت: تصویب برنامه 
سللازگاری با کم آبی، ایجاد زیرساخت های زیربنایی 
اسللتان، دو خطه شللدن راه اصفهان بلله بافق، فعال 
کردن چهار پروژه آب از دیگر فعالیت هایی بوده است 

که در سه سال گذشته انجام دادیم. 
 خدمت به مردم را در رأس امور قراردهیم 

وزیر کشللور در مراسللم تودیع و معارفه اسللتاندار 
اصفهللان اظهار کرد: اصفهللان نقطه اتکای بزرگی در 
انقلللاب و حرکت های ملی ایران اسللت. در خدمت 
چنیللن مردمللی بودن توفیللق بالایی مللی خواهد و 
استاندار جدید اصفهان انسانی خدوم و متواضع است 
کلله باید قدر ایللن فرصت را بداند و بلله مردم بزرگ 
اصفهان خدمت صادقانه کند. اسللتانداری باید محل 
آرامش و امید مردم باشد و استاندار باید چنین رویه 

ای را در پیش بگیرد.
احمللد وحیدی گفللت: ملتی که پللای ارزش های 
انقلاب ایستاده است و شهدای زیادی را تقدیم اسلام 
کرده، هرگز تسلللیم دشمنان و فشارها نخواهند شد. 

اصفهان ۲۳۵۰۰ شهید داده است و در چنین فضای 
ارزشی مسائل بسیار راحت پیش می رود.

وی افللزود: با وجودی که ایللران تحت تحریم های 
ظالمانه است، اما مردم ایران سرافراز و مقاوم هستند. 
در چنین مراسللمی باید این سوال را مطرح کنیم که 
آیا یک کار تشللریفاتی فقط انجام می دهیم؟ آمدن و 
رفتن ها، نو شدن هایی اسللت که تغییراتی را در پی 
دارد و عالم در حال تحول است. در پس این تحولاتِ 
بزرگ، جوامع رشللد می کنند. تا هستیم باید تلاش 
کنیم و این مراسم ها را تشریفات ندانیم و خدمت به 

خلق را در راس امور قرار دهیم.
وحیدی اظهارکرد: اسللتان اصفهان دارای ظرفیت 
های بزرگی اسللت و از نظر صنعتی ممتاز اسللت و از 
سلله استان برتر کشور در کشاورزی است. این استان 
دارای ظرفیت های بزرگی در گردشللگری اسللت که 
می تواند اقتصاد استان را متحول سازد. البته مسئله 
آب، مشکل کشللوری است و حتی در استان های به 
ظاهر پر آب مشکل آب داریم. وزیر کشور افزود: حل 
مشکل آب در کشور و استان اصفهان جز برنامه های 
عمومی دولت اسللت و باید با کمبود آب سللازگاری 
پیللدا کنیللم و در وهللله اول الگوی مصللرف خود را 
اصلاح کنیم. الگوی بهره وری آب بسیار مهم است و 
الگوی کشللت را نیز اصلاح کنیم. ۳ درصد نرخ رشد 
کشللور مربوط به بهره وری است و الگوی مصرفمان 
به گونه ای اسللت که نرخ بهللره وری را پایین آورده 
اسللت. وحیدی گفت: گاز مصرفی مللا ۵ برابر ژاپن و 
اتحادیه اروپا اسللت. اصفهان اولین شهر پارک علم و 

فناوری است که جای خوشحالی دارد. اقتصاد دانش 
بنیان باید به ما کمک کند تا اقتصاد کشور را متحول 
کنیم. به یک برنامه آمایش سرزمینی بر اساس اسناد 
بالا دسللتی نیاز داریللم و مبنای حرکت مللا باید بر 
اسللاس این آمایش سرزمینی باشللد و توسعه استان 
اصفهان هم باید بر اسللاس همین برنامه پیش برود. 
وی خاطرنشان کرد: استاندار جدید باید تحت ارشاد 
علمللا حرکت کند و با نمایندگان مجلس در اسللتان 

تعامل سازنده داشته باشد.
استاندار باید مطالبه گر حقوق مردم باشد

استاندار جدید اصفهان با بیان اینکه مردم سرمایه 
اصلی نظام هسللتند و باید آنها را محرم خود بدانیم، 
گفت: استاندار باید مطالبه گر حقوق مردم، درتعامل 
بللا نمایندگان مردم و شللرایط هم افزایی در اسللتان 
را فراهللم کنللد. سللیدرضا مرتضوی اظهللار کرد: در 
حکمرانی عقلانی تمدنی باید عقلانیت حاکم باشد و 
عقل تمدنی حکم می کند برای حل مشکلات کشور 
نگاه به آینده هم داشللته باشللیم. وی افزود: جوهره 
تمدن شللبکه ای از سللاختارها و ارتباطات است که 
ایجللاد و تقویت مناسللبات از وظایف مدیران اسللت. 
سللاختار متوازن باید شکل بگیرد تا مناسبات صحیح 
میان تمام نهادهای اجتماعی و فرهنگی برقرار شود. 
اسللتاندار باید چنین روش هایی را در پیش بگیرد و 
من نیز در مسللیر تقویت این منشللور تمدنی حرکت 
مللی کنم. همچنین، توجه ویژه بلله نخبگان و اقلیت 
های دینی و اهالی ادب و شللعر و صنعت در دسللتور 
کار بنده اسللت. اسللتاندار اصفهان گفت: باید پاسدار 
میراث هویتی خود باشیم و اصفهان مهد این هویت و 
تمدن است و هویت اصلی آن شهدای انقلاب اسلامی 
هسللتند. هویتی که شناسللنامه آن با شهدای مدافع 
حرم و سلللامت، بازتعریف می شود. استاندار اصفهان 
گفت: باید نگاه ملی در حل مشللکلات داشته باشیم و 
خط و مشی این حرکت در جهت اهداف انقلاب اسلامی 
باشد. ظرفیت منابع انسانی استان اصفهان بی بدیل است 
و مللی تواند به کمک مردم بیایللد. ما وعده نمی دهیم 
و فقللط گللزارش کار و تلاش خللود را می دهیم و حل 
مشللکل آب و فرونشست زمین را در اولویت های خود 
قرار می دهیم. در پایان این مراسم سید رضا مرتضوی به 
عنوان استاندار جدید اصفهان معرفی و از خدمات عباس 

رضایی _ استاندار سابق قدردانی شد.

رئیس سازمان جهادکشاورزی آذربايجان شرقی خبر داد؛

رتبه نخست طرح توسعه گلخانه های کشور از آن آذربايجان شرقی شد

وزير کشور در مراسم توديع و معارفه استانداران اصفهان:

بايد با کمبود آب سازگاری پیدا کنیم

صرفه جویي ۱۵ میلیون مترمکعبي آب دریاچه اورمیه با کاشت پسته
اولین جشنواره پسته در بخش ايلخچي شهرستان اسکو برگزار شد؛


